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ZÁPIS 2-2022/2023 
 

Zápis ze schůze Výkonného výboru Regionálního svazu stolního tenisu v Karviné konané 26.10.2022 
v 19:00 hod uskutečněné formou videokonference 

 
Přítomni: Bednář, Bednářová, Petr, Kleprlík Omluven: Kubala, 
 
Program:  1. Zpráva STK 
 2. Nákup a distribuce tabletů 
 3. Delegace zástupce RSST na VH OS ČUS 
 4. RBTM 2022/2023, změna podmínek financování 
 5. Různé 
  
Nové body: 
 
2-1 Předseda STK p. Petr informoval o průběhu sezóny 2022/2023. Soutěže byly zahájeny. Kolo 1.-4. byly 

odehrány. On-line vkládání zápisu běží bez problémů. Upozorňujme na vyplňování „Dohody“ v Zápisu! 
 

2-2 K 26.10.2022 nebyly ještě odebrány 2 ks tabletů. Neodebraly je dosud oddíly TTC Siko Orlová a Sokol 
Záblatí. Pokud je nebudou požadovat, bude poskytnuty např. družstvu SKST Havířov G, které hraje 
mimo halu NTC SKST Havířov. Tam bude tablet určitě využit. 

 
2-3 VV delegoval na VH OS ČZ Karviná, která se koná 9.11.2022 v malém sále Univerzity, jako svého 

delegáta za svaz, předsedu VV RSST Karviná p. Bednáře Otakara. 
 

2-4 Z důvodu změny způsobu vyplácení dotace z MSSST, ČÁST, která je nyní účelově vázána na 
pronájem a organizační zajištění RBTM, musí RSST změnit způsob financování RBTM. RSST má od 
MSSST přislíbenu dotaci na RBTM ve výši 25.000,- Kč. Dotace bude rovnoměrně rozdělena mezi 
pořadatele RBTM 1.-4. RBTM 2022/2023. Nové zásady pořádání a financování RBTM: 

• Pořadateli RBTM budou proplaceny náklady za nájem a organizační zajištění RBTM na základě 
vystavené faktury. 

• Účastníci nebudou na RBTM platit vklady. Vklady, příjem pořadatele, jsou kompenzovaný v rámci 
poskytnuté dotace za uspořádání RBTM. 

• Pořadatel zajistí na své náklady vrchního rozhodčího. 

• RSST bude i nadále hradit účastníkům z oddílů, klubů mimo obec konání RBTM, jízdné, náklady na 
dopravu. A to buď v plné výši na základě předložených dokladů MHD, nebo v kilometrovném, ve výši 
4,- Kč/km na jedno vozidlo, na jeden oddíl, klub. 

• Pořadatelství jednoho RBTM bude nabídnuto KLUBstenu Karviná. 
 

2-5 VV schválil poskytnutí kladného „vyjádření“ RSST podepsaného předsedou svazu p. Bednář k žádosti 
Sokola Záblatí o poskytnutí dotace na rekonstrukci podlahy v sokolovně. 

 

 
2-6 Žádáme hospodářku OS ČUS, aby pořadatelů RBTM proplatila faktury, který ji zašlou po uspořádání 

jednotlivých RBTM (1. RBTM 16.9.2022 v Havířově, 2. RBTM 21.10.2022 v Havířově, 3. RBTM 17., 
nebo 18.11.2022 v Karviné a 4. RBTM 16.12.2022 v Havířově) 
 

2-7 Žádáme hospodářku OS ČUS, aby na základě předložených „Vyúčtování akcí“ proplatila p. Bednářovi 
vyúčtování jízdného účastníků jednotlivých RBTM (1. RBTM Havířov 184,- Kč, 2. RBTM Havířov 464,- 
Kč, 3. RBTM Karviná ? Kč, 4. RBTM Havířov ? Kč) 

 
 
 
Termín a způsob konaní příští schůze VV RSST v Karviné bude operativně dohodnut mailem. 
 
 

 Bednář Otakar v. r.  Bednářová Bronislava v. r. 
 …………………………..  ..............……………….. 
 Předseda VV RSST Karviná  Sekretář VV RSST Karviná 
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